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Abstract (en)
The assembly has an overriding support (3) comprising a base element (5) for fastening at a frame (1) or at a wing (2). An accumulating element (6)
supports opposite components of the wing or the frame, and is supported on the base element. The accumulating element has a pivot bearing on
the base element. A supporting path (15) is bent in a position, and is arranged parallel to the base element in another position. The accumulating
element has a stop opposite to the base element in the latter position.

Abstract (de)
Eine Abstützeinrichtung für einen gegen einen Rahmen (1) schwenkbaren Flügel (2) eines im geschlossenen Zustand befindlichen Fensters hat
einen Auflaufbock (3) mit einem Kipplager (19). Bei geöffnetem Fenster steht der Auflaufbock (3) einem Gegenelement (4) geneigt gegenüber.
Beim Schließen des Fensters gleitet das Gegenelement (4) über eine Abstützbahn (15) des Auflaufbocks (3). Die Abstützbahn (15) wird im
geschlossenen Zustand des Fensters von einem Anschlag (20) abgestützt und damit das Kipplager (19) entlastet.
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